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            Încheiat azi 10.01.2012, cu ocazia şedinţei extraordinare a  Consiliului Local Huedin. 

 Şedinţa a fost convocată prin dispoziţie de către PRIMAR, prezenta menţiune  realizându-se în 

conformitate cu art. 46 alin. 8 din Legea nr. 215/2001 a Administraţiei Publice Locale modificată prin 

Legea nr. 286/2006. 

 Consilieri total 15, consilieri prezenţi 14, absenţi  motivaţi  1 Buzas Fekete Maria. 

 Se supune la vot si se aproba in unanimitate procesul verbal  din data de 19.12.2011. 

 Dl. Cozea Dan solicita introducerea pe ordinea de zi a inca 2 proiecte de hotarare referitor la 

schimbarea denumiri Grupului Scolar Hueidn , respectiv aprobarea acoperirii deficitului  bugetar la 

sectiunea de dezvoltare din  excendentul anilor precedenti.  

Se supune la vot ordinea de zi,  inclusiv cu cele 2 proiecte de hotarare care se aproba in 

unanimitate. 

 D.soara Cozea Marinela prezinta proiectul de hotarare avizat de comisia de invatamant, 

sanatate,  privind aprobarea Statului de Functii al Spitalului orasenesc la 05.01.32012. 

 D.na manager al Spitalului Orasenesc Huedin Dr. Costin Adriana mentioneaza ca acest act  

include toate hotararile emise pana la aceasta data,  privitor la modificarile Statului de Functii, 

raspunzand d.lui Torok Ferencz aratand ca,  cf. modificarilor la Legea nr. 95/2006 Consiliul Local 

Huedin trebuie sa aprobe Statul de Functii si modificarile ulterioare la acest act, aspecte subliniate si de 

dl Primar. 

Se supune la vot proiect de hotarare si se aproba in unanimitate. 

D.soara Cozea Marinela prezinta proiectul de hotarare avizat de comisia de invatamant, 

sanatate privind aprobarea cofinantarii costurilor unor echipamente si aparatura medicala la Spitalul 

orasenesc Huedin. 

D.na dr. Costin Adriana acorda lamuriri d.nei Cozea Silvia si d.lui Torok Fenencz,  

mentionand ca este necesara cofinantarea acestor aparaturi cu un procent de 3 sau 5%,  restul sumelor 

fiind acordare din  bugetul ministerului. 

D.na director economic  mentioneaza ca sumele pentru cofinantari se vor cuprinde in buget. 

D.soara Cozea Marinela prezinta proiectul de hotarare avizat de comisia de invatamant, 

sanatate privind aprobarea repartizarii a 10 paturi pentru spitalizarea de zi in cadrul Spitalului 

Orasenesc Huedin 

 Se supune la vot proiectul de hotarare si se aproba in unanimitate. 

D.soara Cozea Marinela prezinta proiectul de hotarare avizat de comisia de invatamant,  

sanatate,  privind aprobarea modifcarii structurii organizatorice a Spitalului Orasenesc Huedin prin 

introducerea in cadrul compartimentul A.T.I,  a unui punct de transfuzii, dna manager Costin Adriana 

acordand lamuriri suplimentare. 

Se supune la vot proiectul de hotarare si se aproba in unanimitate. 

 D.soara Cozea Marinela prezinta proiectul de hotarare avizat de comisia de invatamant, 

sanatate,  privind aprobarea  modificarii Statului de  functii,  prin transformarea postului as. pr. de 

igiena, de la compartimentul prevenire si contra infectii nosocomiale,  in post cu norma intreaga, 

lamuriri acordand dna manager Costin Adriana, care mentioneaza ca acest post este important pentru 

functionarea spitalului. 

Se supune la vot proiectul de hotarare si se aproba in unanimitate. 

 D.soara Cozea Marinela prezinta proiectul de hotarare avizat de comisia de invatamant, 

sanatate privind aprobare pozitia nr. 178 din statul de functii al Spitalului, prin transformarea postului 

in post de asistenta medicala cu studii superioare, lamuriri acordand d.na manager Costin Adriana. 

 Se supune la vot proiectul de hotarare si se aproba in unanimitate. 



D.soara Cozea Marinela prezinta proiectul de hotarare avizat de comisia de invatamant, 

sanatate,  privind aprobare bugetul de venituri si cheltuieli al Spitalului Orasenesc pe luna ianuarie 

2012, dna director economic acorda lamuriri d.lui Torok Ferencz . 

 D.na manager Costin Adriana arata ca aceasta hotarare a Consiliului Local este necesara 

intrucat  M.S si M.F.P au solicitat deschiderea creditelor pana in data de 06.01.2012 cf. bugetului 

estimat pe luna ianuarie 2012. 

 Se supune la vot proiectul de hotarare si se aproba in unanimitate. 

 D.soara Cozea Marinela prezinta proiectul de hotarare avizat de comisia de invatamant, 

sanatate,  privind schimbarea denumirii Grupului Scolar Huedin in ,, LICEULTEHNOLOGIC  

VLADEASA HUEDIN, lamuriri acordand dl. Torok Ferencz care mentioneaza ca pantru aprobarea 

ministerului este nevoie de aprobarea prealabila si a Consiliului Local Huedin. 

 D.soara Cozea Marinela prezinta considerente cu privire la  stabilirea acestei denumiri a 

unitatii scolare, aspecte subliniate si de dl primar, aratand ca la Liceul  Tehnologic Vladeasa Huedin, 

invata copii din zona adiacenta muntilor Vladeasa. 

 Se supune la vot proiectul de hotarare si se aproba in unanimitate. 

 D.na Viceprimar prezinta proiectul de hotarare avizat de comisia economica,  privind 

aprobarea  deficitului de  bugetar la sectiunea de dezvoltare din  excendentul anilor precedenti, lamuriri 

acordand d.na director economic,  aratand ca in baza legii bugetului de stat excedentul anilor 

precedenti sau achitat investitiile,  iar acum se completeaza excedentul care a mai ramas in anul 2011. 

 Se suspune la vot proiectul de hotarare si se aproba in unanimitate. 

 Dl. Varga Andrei solicita prezentarea unei situatii financiare la sfarsitul anului 2011 pentru 

sedinta viitoare. 

 Dl Primar mentioneaza ca la inceputul lunii februarie se va aproba bugetul pe anul 2012, 

discutat in prealabil cu comisiile de specialitate  din consiliu. Informeaza de asemenea despre 

prioritatile care vor avea loc pe anul 2012, care vizeaza asfaltarea unor strazi, continuarea proiectului la 

amenajarea parcarilor in P.ta Victoriei, str. Bradului, A Iancu,  in fata agentiei Raiffeisen, respectiv 

contotizarea tuturor parcarilor, amenajarea fostei UM,  infiintarea unui parc industrial TETAROM, 

inceperea executiei magistralei de gaz, a Centurii ocolitoare, modernizarea parcului central de pe  str. 

A.Iancu. De asemenea se impune aprobarea unor investitii in cadrul Spitalului, repararea sarpantei la 

Compania de Pompieri, Jandarmi, sala de nunti Bicalat, asfaltarea strazii Oborului,  Stadionului,  

urmeaza sa se realizeze in anul 2013. Raspunde de asemenea d,nei Cozea Silvia aratand ca firma Knauf 

deocandata nu va face investitia de la Huedin, insa este cert ca aceasta fabrica va fi construita in oras. 

Raspunde d.lui Torok Ferencz,  aratand ca pentru fosta CF  din Rep. 39 exista un proiect demarat cu 

Palatul Copiilor pentru construirea unui centru pentru judo, de asemenea mentioneaza ca exista in 

derulare intocmirea unor proiecte tehnice pentru asfaltarea unor strazi, urmand ca pe str. Motilor sa fie 

realizate lucrarile de canalizare, urmand apoi sa fie asfaltata. 

 D.na manager Costin Adriana apreciaza colaborarea Spitalului cu,  Consiliul Local in anul 

2011, aratand ca va invita consilierii sa viziteze spitalul dupa finalizarea reparatiilor in curs.  

 Dl Primar arata ca Spitalul a primit o suma record de 11 miliarde pentru achizitii aparatura 

medicala,  suma ce reprezinta cca ¼ din intreg bugetul pe anul 2011. Arata de asemenea ca sa rezolvat 

datoria catre  TIM Cluj pentru unele lucrari executate la Grupul Scolar Huedin. Informeaza de 

asemenea despre eforturile din ultimele zile ale anului 2011 in urma carora Trezoreria Huedin a putut 

aloca sumele aprobate prin Hotarare de Guvern la sfarsitul anului 2011.  

 Nemaifiind alte probleme de discutat şedinţa se declară închisă, drept pentru care s-a încheiat 

prezentul proces verbal.    

 

 

 

 

  

               Preşedinte de şedinţă,                               Secretar,  

                                   Kozma Zoltan                      Cozea Dan  

 


